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Tillegsopplysninger i forbindelse med behandling av konsesjonssøknad- gbnr 99/4 Våge

Viser til spørsmål dere har i forbindelse med behandling av konsesjonssøknad. 

Jordbruksdriften skal basere seg på sau og skogsdrift. Sauedriften skal baseres på 
utegangsdrift (Villsau) med tilgang til lèhus og fôringsmuligheter i dette bygget.  Omfanget 
av produksjonen må ta utgangspunkt i ressursene på gården. Pr. i dag er totalarealet på 
eiendommen ca. 760 daa. Av dette arealet er det ca. 25 daa. med innmarksbeite. Resterende 
areal er produktiv skog og noe areal som ikke er egnet til beite eller skogsdrift. Arealene er 
delt opp i 2 områder. Sauedriften er tenkt på arealene som ligger i tilknytning til sauehus og 
våningshus. I dette området er det tilgjengelig ca. 160 daa. med potensielt beite når man 
trekker ifra uegnet beitemark. Beiteområdet blir da en blanding av innmarksbeite og 
skogsbeite. Det er satt i gang tiltak for å utbedre arealene i dette området. Grøfting og 
utbedring av skrinne arealer. Det er søkt om bakkeplanering på ca. 7 daa. Målsettingen med 
bakkeplaneringen er å kunne produsere gras til vinterfôr, men også for å forbedre 
beitekapasiteten.  Det vil fremover også drives et kontinuerlig utbedringsarbeid med tynning 
av skog i beiteområde. Vinterfôr til sauen skal baseres på innkjøp av grovfôr. 

Det er tenkt en gradvis opptrapping av sauetallet. Det vil bli kjøpt inn 10 mordyr i starten for 
så gradvis å øke sauetallet i forhold til beite kapasitet. Fremtidsbilde er ca. 30 mordyr. 
Beiteområdet på ca. 160 daa. skal gjerdes inn, men gjerde arbeidet vil skje etterhvert som 
sauetallet og arealkravet til beite øker. Det vil også bli en gjerdingsinndeling med flere teiger 
etter hvert.  Sauen skal til enhver tid være inngjerdet.

Skogsdriften vil basere seg på uttak av tømmer (furu) til egen foredling (har egen båndsag). 
Det vil også bli tatt ut ved til eget bruk og noe salg som alt er drift.

Oppstart av produksjon vil være når sauehus og våningshus er på plass. Prosessen med 
søknad om bygninger har vært langvarig pga. alle naboklager (90 stk. klager). Status nå er at 
det avventes svar på allerede godkjent rammesøknad. Når denne er blir utskrevet vil 
arbeider med bygninger starte opp. Byggetid ca. 1 år.

Denne saken har trukket i langdrag. Som tidligere nevnt, mange naboklager. Byggeprosjektet 
ville i dag vært ferdigstilt for 5 år siden hvis det hadde vært en normal prosess.

Vi håper med dette at vi har svart på dine spørsmål.

Med vennlig hilsen

Judith Eikevik


